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    公司简介/Company Profile：  

 彬野起重/BNYEL Cranes 

   彬野机械工程（上海）有限公司是全球领先的起重机及物料搬运产品的专业制造和服

务供应商，致力于起重机及物料搬运技术的发展和研究，采用新理念，开发新产品，不断

追求工业进步。公司凭借丰富的经验、专业的设计，为客户提供自重轻、净空低、安全可

靠、性能优良和运行高效的满足各种工况的起重机产品，使客户能够减少厂房投资，提高

生产效率，减少日常维护，节省运营能源消耗，取得良好的投资回报。BNYEL Mechanical 

Engineering (Shanghai) Co., Ltd. is a leading global crane and material handling products 

manufacturing and service provider, is committed cranes and material handling technology 

development and research, the use of new ideas, develop new products, the constant pursuit of 

industrial progress . With a wealth of experience, professional design, to provide light weight, 

low headroom, safe, reliable, excellent performance and operational efficiency to meet the 

various conditions of crane products that enable customers to reduce their investment in plant, 

increase production efficiency, reduce daily maintenance, saving operational energy consumption, 

making good return on investment. 

 领先的产品解决方案/Leading product solutions 

      公司产品涵盖了环链电动葫芦、钢丝绳电动葫芦、、单双梁桥式起重机、门式起重机、

自动化起重机、柔性 KBK轻型起重机、旋臂吊、防爆葫芦、防爆起重机和手动产品等产品

系列，能够为客户提供有竞争力的全套物料搬运解决方案。我们拥有的技术专家和专业的

技术服务队伍为客户提供完善的售前技术支持和全天候的售后服务体，我们锐意进取，精

益求精，确保每个产品甚至每一个细小部件的高效可靠。让您无后顾之后，享受一站式的

超值服务。已广泛应用于机械、冶金、电力、航空、模具、汽车、造纸、玻璃、食品、造

纸、钢铁、机加工、塑料、家电和科研等领域。Products covered electric chain hoist, wire 

rope hoist,, single and double girder overhead cranes, gantry cranes, automated cranes, KBK 

flexible light cranes, jib cranes, hoists explosion, explosion-proof cranes and hand goods and 

other products, can providing customers with a full range of competitive material handling 

solutions. We have technical experts and professional technical services team to provide 

customers with comprehensive pre-sales technical support and after-sales service around the 

clock body, we forge ahead, strive to ensure that each product efficiently and reliably even 

a small part of each. Let no looking back after that you enjoy one-stop premium services. It 

has been widely used in machinery, metallurgy, electric power, aviation, mold, automotive, paper, 

glass, food, paper, steel, machining, plastics, appliances and scientific research and other 

fields. 
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                 指定代理分销服务商 
                               Distributor and service provider designated agent 

 

 

 

 

各部件展示/Each member shows： 

电动大车/台车（端梁）Electric forklift / trolley: 
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SEW 减速机/圣音马达/科尼钢丝绳葫芦 

SEW reducer / Shengyin motor / Konecranes wire rope hoist 

 

   
 

德马格葫芦/KITO 葫芦/科尼环链葫芦 

Demag hoist / KITO hoist / Konecranes chain hoists 

 

彬野起重优势/BNYEL Cranes Advantage： 

序  比较项目  欧式起重机（彬野起重机）  其它进口起重机  国产通用桥式起重机  

   

1  

   

起升电机  

－风洞式优化风冷，冷却提高

30%  

－防护等级 IP55  

－接电持续率 60% ED  

－常规冷却，效果差  

－防护等级 IP54  

－接电持续率 40% ED  

－常规冷却，效果差  

－防护等级 IP44  

－接电持续率 15 ~ 25%ED  

2  起升卷筒  

－大直径，钢丝绳寿命延长 3

倍以上  

－球墨铸铁导绳器，耐磨+强

－细长卷筒，钢丝绳寿命短  

－塑料导绳器，不耐磨，易

损  

－细长卷筒，钢丝绳寿命短  

－塑料或钢板导绳器，不耐

磨，易损  
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度高  

3  起升限位  
－四点可编程限位，精度高，

可靠  
－两点滑动限位，易损  －两点滑动限位，易损  

4  钢丝绳  

－高强、镀锌，免维护  

－拉断力 2160N/mm2  

－镀锌  

－拉断力 1440 - 1920N/mm2  

－需涂防锈油  

－拉断力 1440N/mm2  

5  减速机  －硬齿面  －硬齿面  －软齿面  

6  制动器  －盘式刹车，自调式，免维护  
－盘式或锥形刹车，手工调

节  

－液力推杆式，手工调节，维

护量大  

   

7  

   

大车、小车

运行电机  

－防护等级 IP55  

－接电持续率 40% ED  

－变频调速，无冲击，重物微

小晃动  

－防护等级 IP54  

－接电持续率 25 ~ 40% 

ED  

－双速，有冲击，重物晃动

明显  

－防护等级 IP44  

－接电持续率 15 ~ 25%ED  

－单速，冲击大，重物晃动剧

烈  

8  限位开关  －光电式，寿命长，可靠  －机械式，易损  －机械式，易损  

   

9  

   

安全监控

装置  

－计算剩余安全运行周期  

－运行时间、启动、超载次数

累计  

－过载、过热、刹车片厚度报

警  

标准配置无  

（可以根据用户要求特殊

设计）  

无  

10  体积、尺寸  －高度最矮、自重最小  －不详  
－高度最高、自重最大 
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              售 后 服 务/SERVICE 

   尊敬的合作伙伴/Dear Partner： 

    您好！非常感谢贵公司对彬野机械工程（上海）有限公司的信任和支 

        Hello!I really appreciate your confidence and support for BNYEL 

持，我们是致力于最适用的起重机及物流搬运解决方案，我们有完善的设计、

Mechanical Engineering(Shanghai)Co.,Ltd.,we are committed to the most 

制造和服务部门，凡是我们公司生产、销售的产品，我们公司作出以下服务保

suitable cranes and logistics handling solutions, we have improved the 

design, manufacturing and service sectors, all our production, sales 

products, our company to ensure the following services.: 

证：1. 按照我们公司标准配置（驱动圣音马达、电器施耐德、电缆台湾 ITS和进口葫芦）

的产品，我们都质保二年，二年内有任何问题，无偿服务，除人为损坏和操作不当的问题。

According to our company's standard configuration (holy sound drive motors, 

Schneider Electric, cable hoist Taiwan and imported ITS) products, we are two years 

warranty, any problem within two years, pro bono, man-made damage and improper 

operation problems in addition. 

   2. 凡购买彬野的产品，客户在使用过程中出现任何质量问题，在接到客户反映后，我

们 2小时内作出电话沟通，电话沟通解决不了问题，我们售后部必须在 24小时内到达现场

解决问题（限江浙沪和夜间），并让客户满意，最大限度的减少客户的停产损失。Where to 

BNYEL wild products, customers of any quality problems during use, after receiving 

the customers reflect, within two hours we made telephone communication, telephone 

communication can not solve the problem, we must arrive at the scene after-sales 

department solve the problem within 24 hours (limited to Jiangsu, Zhejiang and 

night), and customer satisfaction, minimize lost production customers. 

   3. 彬野作为中高端起重机的制造商和服务商，我们所生产的产品都符合国家标准，出

现偷工减料或使用假冒产品，我们接受向工商局和上海质量监督局举报处理，我们愿意承

担经济和法律责任。BNYEL as the high-end crane manufacturers and service providers, 

our products are in line with national standards, appear shoddy or counterfeit 

products, we accept the Trade and Industry Bureau and Shanghai Bureau of Quality 

Supervision, reporting process, we are willing to bear the economic and legal 

responsibility.  

    4.  对于起重机工作的环境和级别，必须在做方案中提出，如隐瞒恶劣的工作环境和

工作级别的，造成产品损坏的，我们不予承担经济损失和无偿维修服务。The environment 

and the level of the crane work, must be made to do the program, as concealing poor 

working environment and working level, resulting in product damage, we will not 

bear the economic losses and unpaid maintenance services. 
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公司部分案例/Part of the company Case: 

 
单梁桥式起重机/Single cranes       双梁桥式起重机/Double cranes 

 

单轨吊/ Monoril           KBK 组合式起重机/KBK Cranes rail 

 
单梁悬挂起重机/Single suspension cranes   悬臂吊起重机/Jib Cranes 
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公司资质/Qualification： 

 
 

选彬野的八大理由/Eight reasons to select BNYEL： 
1. 质保期长-可达 5年/Quality assurance period longer - up to six years 

2. 欧洲设计，进口部件/European design, imported components 

3. 5倍安全系数，安全性/5 times the safety coefficient, security 

4. 人性化设计，移动轻便/  Humanized design, moving light 

5. 负载定位精准/ Load positioning precision 

6. 短期快速交货/ Short-term quick delivery of the goods 

7. 持久高效率/ Persistent high efficiency 

8. 安装简易，维护方便/ Easy to install, easy to maintain 

  


